

Title (en)
MULTIPURPOSE RUCKSACK.

Title (de)
MEHRZWECKRUCKSACK.

Title (fr)
SAC A DOS MULTI-USAGE.

Publication
EP 0481978 A1 19920429 (DE)

Application
EP 89906091 A 19890517

Priority
DE 3817239 A 19880520

Abstract (en)
[origin: WO8911236A1] A multipurpose rucksack comprises two pouches (1, 2) joined along a common connecting strip (3). The two pouches can be folded together about the connecting strip to form a double pouch and folded back about the connecting strip to form a rucksack. In the double-pouch form, the multipurpose rucksack can be gripped by the handle (4) attached to the connecting strip (3); in the rucksack form, it can be carried by means of a pair of carrying straps (5). In an extended embodiment of the connecting strip (3), the multipurpose rucksack can be used in an extended double-pouch form as a pair of bicycle saddle bags.

Abstract (fr)
Un sac à dos multi-usage comporte deux poches (1, 2) reliées le long d'une bande de jonction commune (3). Les deux poches sont pliables autour de la bande de jonction pour former une double poche et dépliables pour former un sac à dos avec les deux poches juxtaposées. Sous sa forme double poche, le sac à dos multi-usage se prend par la poignée (4) ménagée sur la bande de jonction (3); sous sa forme sac à dos, il se porte au moyen d'une paire de sangles (5). Dans une version élargie de la bande de jonction (3), le sac à dos multi-usage s'utilise, sous une forme double poche allongée, comme une paire de sacoches de bicyclette.

IPC 1-7
A45F 3/04; B62J 9/00

IPC 8 full level
A45F 3/04 (2006.01); **B62J 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45F 3/04 (2013.01); **B62J 9/27** (2020.02)

Citation (search report)
See references of WO 8911236A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8911236 A1 19891130; DE 3817239 A1 19891123; EP 0481978 A1 19920429

DOCDB simple family (application)
EP 8900539 W 19890517; DE 3817239 A 19880520; EP 89906091 A 19890517